



GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE MINIMALE GARANTIE :
Soluble Potash / Potasse soluble (K_2O)..... 45.8%

Potassium Bicarbonate Food Grade

Bicarbonate de potassium Qualité alimentaire

0-0-45.8

DERIVED FROM:

Potassium Bicarbonate ($KHCO_3$) 100%
Information regarding the contents and levels of metals in this product is available on the Internet at <http://www.aapfco.org/metals.htm>.

DIRECTIONS FOR USE:

Intended for use with fertigation systems. Dilute with clean water before feeding to plants. Intended to increase PH of nutrient solutions. For most crops the desired bicarbonate level in source water is 60-100mg/L of water. 100 grams of Potassium Bicarbonate per 1000L water will result in 60mg/L bicarbonate. Seek the advice of a crop advisor, agronomist, or consultant, combined with frequent soil and or water tests, to determine the correct amount of this product to use at any stage of crop production.

COMPATIBILITY:

When concentrating fertilizer solutions, care must be taken to

follow general rules of compatibility. Do not mix Potassium Bicarbonate in concentration with fertilizers containing calcium. A jar test can be done to check for compatibility if there is a question about mixing with other products.

FIRST AID:

IF INHALED: Remove to fresh air. Get medical attention for any breathing difficulty. IF INGESTED: If large amounts were swallowed, give water to drink and get medical advice. ON SKIN: Wash with soap and water. Get medical advice if irritation develops. IF IN EYES: Wash thoroughly with running water. Get medical advice if irritation develops.

STORAGE:

Keep in a closed container out of reach of children and pets. Store in a cool, dry area out of direct sunlight.

DÉRIVÉ DE : Bicarbonate de potassium ($KHCO_3$) 100%.

Des informations concernant la teneur et les niveaux de métaux dans ce produit sont disponibles sur Internet à l'adresse <http://www.aapfco.org/metals.htm>.

MODE D'EMPLOI :

Destiné à être utilisé avec des systèmes de fertigation. Diluer avec de l'eau propre avant de nourrir les plantes. Destiné à augmenter le PH des solutions nutritives. Pour la plupart des cultures, le niveau de bicarbonate souhaité dans l'eau de source est de 60-100mg/L d'eau. 100 grammes de bicarbonate de potassium pour 1000 litres d'eau donnent 60 mg/l de bicarbonate. Demander l'avis d'un conseiller agricole, d'un agronome ou d'un consultant, combiné à des analyses fréquentes du sol et/ou de l'eau, pour déterminer la quantité correcte de ce produit à utiliser à n'importe quel stade de la production végétale.

COMPATIBILITÉ :

Lors de la concentration des solutions d'engrais, il faut veiller à respecter les

règles générales de compatibilité. Ne pas mélanger le bicarbonate de potassium en concentration avec des engrais contenant du calcium. Un test en bocal peut être effectué pour vérifier la compatibilité en cas de doute sur le mélange avec d'autres produits.

PREMIERS SOINS :

EN CAS D'INHALATION : Transporter à l'air frais. Consulter un médecin en cas de difficultés respiratoires. EN CAS D'INGESTION : Si de grandes quantités ont été avalées, faire boire de l'eau et consulter un médecin. SUR LA PEAU : Laver à l'eau et au savon. Consulter un médecin en cas d'irritation. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Laver abondamment à l'eau courante. Consulter un médecin en cas d'irritation.

STOCKAGE :

Conserver dans un récipient fermé, hors de portée des enfants et des animaux domestiques. Conserver dans un endroit frais et sec, à l'abri de la lumière directe du soleil.

RichGROW® is a brand of / est une marque de

TerraLink®

Packaged for and distributed by / Emballé pour et distribué par
TerraLink Horticulture Inc.
464 Riverside Road
Abbotsford, BC V2S 7M1
Customer Service: 1-800-661-4559
www.tlhort.com

Rooted in your community® since 1973

Lot No.: /
N° de lot :

Warranty: TerraLink warrants to the purchase price that this product meets the description on this package within industry recognized tolerances. Seller gives no other warranty expressed or implied for description, quality or productiveness and seller will not in any way be responsible for the outcome of using this product. Use of product constitutes acceptance of this condition of sale.

Trademarks registered in Canada.

55 lbs
25 kg

Garantie : TerraLink garantit au prix d'achat que ce produit concorde avec la description de cet emballage tout en respectant les tolérances reconnues par l'industrie. Le vendeur ne donne aucune autre garantie exprimée ou implicite pour la description, la qualité ou la productivité et le vendeur ne sera en aucun cas responsable du résultat de l'utilisation de ce produit. L'utilisation du produit constitue l'acceptation de ces conditions de vente.

Marques enregistrées au Canada.